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Protokół Nr 40/2022 

posiedzenia Komisji  Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny  i Sportu Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z  21 listopada 2022 r. 

początek, godz.12.00 

Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Tadeusz Politewicz   stwierdzając kworum  otworzył   posiedzenie  

Komisji  Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, a następnie powitał Członków Komisji oraz pozostałych 

uczestników posiedzenia.  

 

Obecni członkowie komisji:  

Tadeusz Politewicz – Przewodniczący Komisji,  

Sylwia Jaskulska, 

Jolanta Andruszkiewicz, 

Zbigniew Homza - Wiceprzewodniczący Komisji,  

Julian Osiecki, 

Bożenna Ulewicz. 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

Jolanta Szulc, 

Marcin Kuchciński. 

 

 

Goście uczestniczący w posiedzeniu: 

Marek Myszkowski – Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, 

Magdalena Zakrzewska – Z-ca Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego                                       

w Olsztynie. 

2.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej, p. Katarzyna Koplińska  z powodu obowiązków służbowych  musi niebawem 

opuścić posiedzenie komisji w związku z powyższym  zaproponował, aby  projekt uchwały        

w sprawie zmiany Uchwały XXXVI/531/22 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego       

z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego finansowanych ze środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2022 r. opiniować jako pierwszy, następnie zarządził głosowanie 

nad zmienionym  porządkiem posiedzenia. Za głosowało 6 radnych, wstrzymało się – 0,                           

przeciw – 0.   Porządek posiedzenia kształtował się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie materiałów na XLIV Sesję Sejmiku: 
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 Projekt  uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXXVI/531/22 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie określenia zadań 

Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków                             

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022. 
 Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji                                  

z Warmińsko-Mazurskim Centrum Onkologii w Olsztynie.  

 Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do składu rad społecznych działających przy samodzielnych 

publicznych zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego jest podmiotem tworzącym. 

 Projekt  uchwały w sprawie powołania rad społecznych działających przy 

samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest podmiotem tworzącym. 

4. Sport dzieci i młodzieży w okresie pandemii covid -19  z Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu Nr 39/2022 z posiedzenia komisji z dnia 17.10.2022 r.  

7. Zapoznanie się z działalnością  Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego                                                      

w Olsztynie. 

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

3. Zaopiniowanie materiałów na XLIV Sesję Sejmiku: 

 

 Projekt  uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXXVI/531/22 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie 

określenia zadań Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

finansowanych ze środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2022. 
 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna Koplińska przedstawiła    

ww. projekt uchwały.   

 
Radny Julian Osiecki zapytał, ile w województwie funkcjonuje Zakładów Aktywności 

Zawodowej. 

 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna Koplińska poinformowała, 

iż na terenie województwa znajduje się 9 Zakładów Aktywności Zawodowej, następnie podała 

ich lokalizacje.  

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie ww.  projektu uchwały.  Za  głosowało  6 

członków Komisji,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 1  
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 Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

z Warmińsko-Mazurskim Centrum Onkologii w Olsztynie.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż do składu rady społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji                        

z Warmińsko-Mazurskim Centrum Onkologii w Olsztynie na kolejną kadencję zostały 

zaproponowane następujące osoby: Sylwia Jaskulska, Jan Harhaj i Jarosław Sarnowski. 

Kontynuując dodał, iż w dniu dzisiejszym członkowie głosują  projekt uchwały bez nazwisk 

kandydatów. Kolejno poprosił   o jego zaopiniowanie. Za   głosowało  4 członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 2.  

 Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 2 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do składu rad społecznych działających przy 

samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest podmiotem tworzącym. 

 

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, iż członkowie komisji otrzymali propozycje przedstawicieli 

Sejmiku do składu rad społecznych natomiast na komisji zostanie przegłosowany projekt 

uchwały bez nazwisk. Nadmienił, iż kandydatów można zgłaszać do 29.11.2022 r. 

 

Radna Bożenna Ulewicz zapytała, czy o możliwości zgłaszania kandydatów do rad społecznych 

został poinformowany Przewodniczący Klubu PiS.  

Przewodniczący Komisji  potwierdził, iż Przewodniczący Klubu PiS został  poinformowany                  

o takiej możliwości.  

  

Kolejno Przewodniczący  poprosił  o zaopiniowanie ww. projektu uchwały.  Za   głosowało 4 

członków Komisji,  przeciw – 0, wstrzymało się – 2.  

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 3 

 

 Projekt  uchwały w sprawie powołania rad społecznych działających przy 

samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest podmiotem tworzącym. 

 

Przewodniczący Komisji wskazał, iż w przypadku powyższej uchwały jak uprzednio  radni 

będą głosować projekt uchwały bez zgłoszonych kandydatów.  

Kolejno poprosił  zaopiniowanie ww. projektu uchwały.  Za   głosowało  4 członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 2.  

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 4  
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4.  Sport dzieci i młodzieży w okresie pandemii covid -19  z Województwa Warmińsko 

Mazurskiego. 

 

Dyrektor Departamentu Turystyki i Sportu, p. Marcin Galibarczyk korzystając z prezentacji  

multimedialnej przedstawił powyższą informację. Rozpoczął od podania zaleceń Światowej 

Organizacji Zdrowia z roku 2022 dotyczącej dzieci i młodzieży w wieku 5-17 lat. Wskazał, że  

według zaleceń WHO dzieci i młodzież powinny wykonywać co najmniej 60 minut dziennie 

umiarkowanej  lub dużej  intensywności, głównie aerobowej oraz  aktywności fizycznej przez 

cały tydzień. Wykonywać energiczne ćwiczenia aerobowe, a także wzmacniające mięsnie                          

i kości, co najmniej trzy dni w tygodniu oraz ograniczyć ilość czasu spędzonego w pozycji 

siedzącej. Przedstawił dane dotyczące częstotliwości uprawiania sportu w stosunku do innych 

krajów UE. Dodał, iż regularna aktywność fizyczna zmniejsza ryzyko nadciśnienia tętniczego, 

chorób układu krążenia, nowotworów, cukrzycy, a ponadto wpływa korzystnie na zdrowie 

psychiczne.   Kontynuując zaprezentował  skutki pandemii wynikające z badań i raportów.                    

Z raportu wynika między innymi, iż młodzież stała się mniej efektywna. W dalszej części 

przestawił wyniki programu Lekkoatletyka dla Każdego - badanie opinii rodziców w Polsce,   

z których wynika, iż średni czas aktywności fizycznej dzieci zmniejszył się z 84 do 53 minut.  

Dodał, iż  z przeprowadzonych badań wynika również, iż pandemia miała większy wpływ na 

sport powszechny, niż  wyczynowy. W dalszej części przedstawił informacje nt. przyznanych 

dotacji samorządu na poprawę infrastruktury sportowej, informując, iż przyznano dotacje na 

ponad 100 inwestycji, poprawiających jakość obiektów  na kwotę około 10 mln zł. Zapoznał 

radnych z danymi  finansowymi za lata 2019-2022  dotyczącymi Programu Współpracy                             

z Organizacjami Pozarządowymi w zakresie kultury fizycznej. Następnie przedstawił 

osiągnięte wyniki młodych sportowców z województwa w klasyfikacji sportu młodzieżowego  

w latach  2019-2022, którzy  na tle całego kraju, znajdują  się na 11 miejscu. Dyrektor 

stwierdził, iż demografia jest niekorzystna i młodzieży jest mniej w szkołach niż w latach 

ubiegłych. Dodał, iż notuje się pewien wzrost procentowy w województwie w sporcie 

młodzieżowym.  Podkreślił, iż w  województwie powstaje coraz więcej obiektów sportowych, 

kolejno przedstawił zrealizowane inwestycje.  

Radna Bożenna Ulewicz zauważyła, iż w zestawieniu nie kwalifikuje się paraolimpijczyków.  

Przewodniczący Komisji dodał, iż można zsumować punkty paraolimpijczyków i wówczas 

nasze województwo może uzyskać wyższą lokatę w rankingu. 

Dyrektor Departamentu Turystyki i Sportu, p. Marcin Galibarczyk wyjaśnił, iż przedstawił  

tylko dane statystyczne. Dodał, iż w uchwałach stypendialnych i nagrodowych 

paraolimpijczycy traktowani są na równi z innymi sportowcami.  Kolejno wymienił 

znakomitych paraolimpijczyków z województwa warmińsko-mazurskiego. 

Wiceprzewodniczący Komisji, p.  Zbigniew Homza dodał, iż w rankingu najwyższe miejsce 

zajmuje województwo mazowieckie, natomiast nasze województwo rywalizuje                                            

z województwem lubuskim. Kolejno zapytał, ile w danej grupie  osób jest  branych pod uwagę 

jeżeli chodzi o wyniki młodych sportowców i czy w niektórych  województwach jest brana pod 

uwagę większa liczba zawodników oraz  większe środki finansowe. 
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Radny Julian Osiecki zapytał, ile w województwie warmińsko-mazurskim jest  szkół 

sportowych. Kolejno przedstawił problemy finansowe Szkoły Mistrzostwa Sportowego                          

w Mrągowie. Przypomniał, iż w poprzedniej kadencji  Komisja Kultury i Edukacji odbyła   

posiedzenie ww. szkole. Następnie  poinformował, iż w Mikołajkach chciano zorganizować 

Europejski Ośrodek Sportów Wodnych. Dodał, iż był przygotowany projekt uchwały 

dotyczący  przejęcia szkoły przez samorząd województwa, jednak zaistniał problem z 

przekazaniem nieruchomości należących do placówki. Obecnie organem założycielskim 

placówki jest powiat mrągowski, który chciałby placówkę przekazać. 

Dyrektor Departamentu Turystyki i Sportu, p.  Marcin Galibarczyk stwierdził, iż obecnie nie 

dysponuje takimi danymi,  ale w najbliższym czasie przygotuje taką informację i prześle 

Radnemu. Kontynuując poinformował, iż kilka dyscyplin jest wspieranych ośrodkami 

szkolenia sportowego i  są to dyscypliny wiodące, które zgłasza środowisko sportowe. Wskazał, 

że  wśród nich wymienia się   żeglarstwo, lekkoatletykę, pchnięcie  kulą. Dodał, iż w Giżycku, 

Ełku i Olsztynie powstały klasy sportowe  o profilu piłka nożna, które  korzystają ze wsparcia 

samorządu województwa. 

Radny Julian Osiecki  zapytał, ile w szkole  podstawowej  tygodniowo jest godzin zajęć 

wychowania fizycznego 

Radna Jolanta Andruszkiewicz zapytała, czy w grupie młodzików jest duże zainteresowanie 

uprawianiem sportu. 

Dyrektor Departamentu Turystyki i Sportu, p.  Marcin Galibarczyk potwierdził duże 

zainteresowanie uprawianiem sportu wśród młodzików. 

5. Sprawy różne. 

 

W tym punkcie głos zabrała Członek Zarządu Województwa, a zarazem członek komisji,                             

p. Sylwia Jaskulska, która zwróciła się z pytaniem, czy na wyposażeniu Wojewódzkiej Stacji 

Pogotowia znajduje się  karetka, w której można pobierać cytologię tzw. cytobus. 

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p.  Marek Myszkowski 

poinformował, iż nie ma i nigdy nie było na wyposażeniu tego rodzaju karetki. 

 

Członek Zarządu Województwa, a zarazem członek komisji, p. Sylwia Jaskulska zapytała, czy 

Pan Dyrektor orientuje się jaki jest koszt zakupu cytobus. Przypomniała o problemie                                   

z dostępem do lekarzy ginekologów w małych miejscowościach.  Dodała, iż chodzi                                      

o stworzenie bazy, gdzie karetki cytologiczne by się znajdowały, natomiast usługi byłyby  

świadczone w gminach i powiatach. 

Przewodniczący Komisji powiedział, iż  cytobus powinien funkcjonować  przy szpitalu. 

Wskazał, iż należałoby  w tym temacie  zasięgnąć informacji u konsultanta wojewódzkiego            

w zakresie ginekologii. 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego, p. Marek Myszkowski stwierdził, iż 

nie mają takich struktur, aby realizować profilaktykę ginekologiczną, zwrócił uwagę, iż takie 

działania nie są zapisane w statucie Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego. Zdaniem 
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Dyrektora  zadanie powinny realizować szpitale, które mają oddziały położnicze. W tym celu  

należałoby stworzyć  nowy produkt, który mogliby realizować. Dodał, iż żadna stacja 

pogotowia   w kraju nie zajmuje się badaniami cytologicznymi. 

Członek Zarządu Województwa, a zarazem członek komisji, p. Sylwia Jaskulska poprosiła, aby 

Dyrektor zorientował się, jak powyższa kwestia wygląda w innych województwach. 

Zasugerowała, iż należałoby  zadzwonić do ościennych województw  i zasięgnąć informacji na 

jakich zasadach funkcjonują tam cytobusy. Podkreśliła, iż w naszym województwie byłby                       

to nowy produkt.  

Radny Julian Osiecki dodał, iż przed zmianami struktury,  funkcjonowała  w naszym 

województwie wojewódzka kolumna transportu sanitarnego, która zabezpieczała transport dla 

wszystkich szpitali, wówczas można byłoby odpłatnie taką karetkę przeznaczyć do 

prowadzenia  badań cytologicznych.  

6. Przyjęcie protokołu Nr 39/2022 z posiedzenia komisji z dnia 17.10.2022 r.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do Protokołu nr 39/2022                                                              

z 17.10.2022 r. Ponieważ nie było  uwag zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu.                           

Za  przyjęciem Protokołu    głosowało  6 członków Komisji, przeciw - 0,  wstrzymało się – 0.  

 

7.   Zapoznanie się z działalnością  Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego                                                          

w Olsztynie. 

 

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p.  Marek Myszkowski 

poinformował, iż Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego jest samodzielnym publicznym 

zakładem opieki zdrowotnej wyspecjalizowanym w udzielaniu pomocy medycznej w stanach 

nagłych zagrażających życiu  lub zdrowiu, a także  poszkodowanym w wypadkach oraz                  

w wyniku klęsk żywiołowych. Wskazał, iż organem założycielskim jest Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  natomiast  utworzona została  zarządzeniem  nr 112 

Wojewody Olsztyńskiego  z dnia 18 marca 1992 r. Następnie poinformował o  zespołach 

świadczących usługi ratownicze, są to trzyosobowe zespoły specjalistyczne z lekarzem oraz 

zespoły podstawowe dwu lub trzyosobowe bez lekarza. Dodał, iż od lipca br. opłacane są tylko 

zespoły dwu osobowe. Poinformował, iż Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego posiada 

82 zespoły ratownictwa medycznego,  w tym: 12 zespołów specjalistycznych i 65 zespołów 

podstawowych  oraz 5 karetek wodnych i   1 motocykl. Natomiast obszar działania obejmuje 

Miasto Olsztyn oraz przyległe gminy, w tym 1 zespół S i 7 zespołów P w mieście Olsztyn 

natomiast  1 zespół P w Barczewie oraz karetka N, która funkcjonuje od 1991 r  i obsługuje ¾ 

województwa. W dalszej części prezentacji przedstawił dane dotyczące wyjazdów zespołów 

ratownictwa medycznego w roku 2021 oraz omówił pozostałą działalność jednostki, w skład 

której wchodzi: nocna i świąteczna opieka zdrowotna, transport medyczny  i sanitarny, 

Warmińsko-Mazurska  Szkoła Ratownictwa Medycznego, stacja kontroli pojazdów, stacja 

paliw oraz  myjnia samochodowa.  

 Przewodniczący Komisji dodał, iż karetki N są specyficzne podając przykład na czym polega 

ich specyfika. Kolejno poinformował, iż jako lekarz  25 lat jeździł w karetce N.  
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Kontynuując Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, p.  Marek 

Myszkowski przedstawił zatrudnienie w latach 2020 i 2021, wskazując, że zasoby kadrowe  od 

roku 2021 zmniejszyły się o około 50 etatów,  w związku z odgórną decyzją przekazania 

dyspozytorni do Urzędu Wojewódzkiego. Nadmienił, że  spowodowało to zmniejszenie 

przychodów o 7 mln zł.  Poinformował, iż występują problemy kadrowe jeżeli chodzi o lekarzy 

pracujących w pogotowiu ponieważ stawki nie są zbyt wysokie i wynoszą  około 120 zł brutto 

za godzinę. W dalszej części wystąpienia przedstawił dane finansowe Wojewódzkiej Stacji 

Pogotowia Ratunkowego  za rok 2021. Kontynuując zaprezentował działania inwestycyjne tj. 

założenie paneli fotowoltaicznych na dachu budynku na kwotę 230 000 z dofinasowaniem 

samorządu województwa, zakup w 2021 - 5 nowych ambulansów na kwotę 2 475 724 

sfinansowanych z RPO, EFRR, oraz Ministerstwo Zdrowia. W roku 2020 dokonali przebudowy 

budynku B na potrzeby szkoleniowe i administracyjne sfinansowane ze środków samorządu, 

EFFR oraz środków własnych. Natomiast ze środków samorządu zakupiono ambulans 

bariatryczny.   Kolejno podał  miejsca stacjonowania karetek Wojewódzkiej Stacji Pogotowia 

Ratunkowego.   Na zakończenie prezentacji przedstawił osiągnięcia jednostki, tj. Organizacja 

I Mistrzostw Europy w Ratownictwie Medycznym w roku 2010. W roku 2007 organizowali 

Międzynarodowe Mistrzostwa Polski w Ratownictwie Medycznym. Wskazał, że w latach 

2003-2017 zorganizowali także  Mistrzostwa Warmii i Mazur w Ratownictwie Medycznym, a 

także w latach 2011-2012 powołali pierwszą centralną dyspozytornię w Polsce. Dodał, że jako 

pierwsi w kraju posiadali motocykl  w systemie PRM. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy ratownik medyczny poruszający się na motocyklu potrafi 

intubować.  

Z-ca Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego,  p. Magdalena Zakrzewska 

wyjaśniła, iż ratownicy medyczni w swoich uprawnieniach mają intubację w stanach 

zatrzymania krążenia. Wskazała, że obecnie na motorze  jeździ jeden ratownik, który zazwyczaj 

używa rurki dotchawicznej.  

Radna Jolanta Adruszkiewicz poprosiła o powrót do procedowania punku sprawy różne, 

następnie zaapelowała do Członek Zarządu p. Sylwii Jaskulskiej w sprawie braku radnych                              

z klubu PiS  zgłoszonych do rad społecznych szpitali. Dodała, iż radni klubu  PiS mogą zgłaszać 

kandydatów, ale kwestią jest podejście do głosowania nad tymi kandydaturami.   Podkreśliła, 

iż w każdym  z wymienionych szpitali są kandydaci koalicji natomiast brakuje kandydatów  

opozycji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż na posiedzeniu prezydium przewodniczący Klubu 

PiS otrzymał informację o wyborze członków do rad społecznych szpitali i może zgłosić 

jeszcze swoich kandydatów. Wyjaśnił, że wszystkie propozycje kandydatów do rad 

społecznych  będą głosowane na sesji Sejmiku 

Dyrektor Departamentu Zdrowia, p. Łukasz Łukaszewski wyjaśnił, iż zazwyczaj działalność 

rady pokrywała się z kadencją samorządu jednak z racji tego, iż kadencja samorządu została 

wydłużona, a kadencja rady jest 4 – letnia, należy wybrać nowy skład do rad społecznych 

szpitali. W związku z powyższym zasugerowano, aby  te same osoby kontynuowały pracę                        

w ww. radach społecznych. Dodał, iż należy to potraktować jako przedłużenie kadencji rady. 
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Radny Julian Osiecki podziękował za zorganizowanie posiedzenia w Wojewódzkiej Stacji 

Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie.  Nadmienił, iż budynek Wojewódzkiej Stacji Pogotowia 

Ratunkowego  jest słabo oznakowany. Poinformował, iż był w komisji, która 20 lat temu 

wybierała dyrektora na obecnie zajmowane  stanowisko i była to bardzo dobra decyzja. 

Kontynuując przypomniał, jak kiedyś funkcjonowało pogotowie  ratunkowe.  

Przewodniczący Komisji dodał, iż to z inicjatywy Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Pogotowia 

Ratunkowego w Olsztynie  posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie jednostki.  

Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego, p. Marek Myszkowski poinformował, 

iż ustawa samorządowa uregulowała pewne struktury, a mianowicie Kolumna Transportu 

Sanitarnego przekształciła   się w pogotowie lub była zlikwidowana.  Dodał, iż na terenie kraju 

nie ma jednolitych rozwiązań, np. w woj. podlaskim są 3 wojewódzkie stacje pogotowia 

ratunkowego. Kontynuując  przypomniał, iż w momencie   powstawania  konsorcjum  

zmieniono Ustawę o Państwowym Ratownictwie Medycznym i  dopuszczono podmioty, które 

mają co najmniej 50% środków publicznych. Wskazał, że mogą być  dopuszczone spółki z co 

najmniej 50 % udziałem środków publicznych. Największym prywatnym przedsiębiorcą            

w ratownictwie medycznym w naszym województwie była firma  FALK, która w związku                             

z wprowadzonymi zmianami wypadła z systemu.   

Radny Julian Osiecki dodał, iż jego zdaniem  powinno być tak, że Wojewódzka Stacja 

Pogotowia Ratunkowego  obejmuje  wszystkie zespoły przyszpitalne i wówczas byłaby 

zachowana jednolita struktura. Przypomniał, iż w czasie  likwidacji Wojewódzkiej Kolumny 

Transportu Sanitarnego  prowadzone były strajki pracowników. 

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 

uczestnikom i zakończył posiedzenie Komisji w dniu 21.11.2022 r. 

 

 

 

 

          Przewodniczący Komisji  

 

 

           /-/ Tadeusz Politewicz 

 

 
 

Protokołowała: 

 

 

Mirosława Baran-Styczyszyn 
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Załącznik Nr 1 

do Protokołu Nr 40/2022 

 posiedzenia Komisji 

Ochrony Zdrowia,  

  Polityki Społecznej,  

  Rodziny i Sportu, 

 21.11.2022 r 

 

Uchwała Nr 40/83/22 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 21 listopada  2022 r. 

 

opiniująca projekt uchwały  w sprawie wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji                                   

z Warmińsko-Mazurskim Centrum Onkologii w Olsztynie.  
 

  Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu  Województwa  Warmińsko  - Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz.  z 2016 r., poz. 4971 ze zm.)                                                              

uchwala,  co następuje: 

 

§ 1. 

  Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały. 

 

   § 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się  Przewodniczącemu Komisji. 

 

   § 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

 /-/Tadeusz Politewicz  
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Załącznik Nr 2 

do Protokołu Nr 40/2022 

 posiedzenia Komisji 

Ochrony Zdrowia,  

  Polityki Społecznej,  

  Rodziny i Sportu, 

 21.11.2022 r 

 

Uchwała Nr 40/84/22 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 21 listopada  2022 r. 

 

opiniująca projekt uchwały  w sprawie wyboru przedstawicieli Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do składu rad społecznych działających przy samodzielnych 

publicznych zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego jest podmiotem tworzącym. 

 

  Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu  Województwa  Warmińsko  - Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz.  z 2016 r., poz. 4971 ze zm.)                                                              

uchwala,  co następuje: 

 

§ 1. 

  Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały. 

 

   § 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się  Przewodniczącemu Komisji. 

 

   § 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

/-/  Tadeusz Politewicz  
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Załącznik Nr 3 

do Protokołu Nr 40/2022 

 posiedzenia Komisji 

Ochrony Zdrowia,  

  Polityki Społecznej,  

  Rodziny i Sportu, 

 21.11.2022 r 

 

 

Uchwała Nr 40/85/22 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 21 listopada  2022 r. 

 

opiniująca projekt uchwały  w sprawie powołania rad społecznych działających przy 

samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej dla których Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego   jest podmiotem tworzącym. 

 

  Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu  Województwa  Warmińsko  - Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz.  z 2016 r., poz. 4971 ze zm.)                                                              

uchwala,  co następuje: 

 

§ 1. 

  Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały. 

 

   § 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się  Przewodniczącemu Komisji. 

 

   § 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

 Tadeusz Politewicz  
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Załącznik Nr 4 

do Protokołu Nr 40/2022 

 posiedzenia Komisji 

Ochrony Zdrowia,  

  Polityki Społecznej,  

  Rodziny i Sportu, 

 21.11.2022 r 

 

Uchwała Nr 40/86/22 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu  

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 21 listopada  2022 r. 

 

opiniująca projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały XXXVI/531/22 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie określenia 

zadań Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022. 

 

  Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu  Województwa  Warmińsko  - Mazurskiego 

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz.  z 2016 r., poz. 4971 ze zm.)                                                              

uchwala,  co następuje: 

 

§ 1. 

  Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały. 

 

   § 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się  Przewodniczącemu Komisji. 

 

   § 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

 Tadeusz Politewicz  
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